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Dierenasielen  -  Adopties van huisdieren tijdens COVID-pandemie

Uit het oogpunt van dierenwelzijn wordt gevreesd dat de COVID-pandemie en de daaruit 
volgende lockdowns hebben geleid tot een aantal impulsaankopen van huisdieren. Velen 
houden hun hart vast dat, wanneer de toestand opnieuw normaliseert, er een heel aantal 
van die dieren in een asiel zou kunnen belanden.

1. Hoeveel honden werden in 2019 en dit jaar geregistreerd via Dog.ID? Graag cijfers 
per maand.

2. Hoeveel katten werden in 2019 en dit jaar geregistreerd via Cat.ID? Graag cijfers per 
maand.

3. Hoeveel honden, resp. katten werden sinds de uitbraak van de COVID-pandemie 
geadopteerd uit een asiel?

4. Is het aantal geadopteerde honden, resp. katten hoger dan in de voorgaande jaren en 
wijst dat op een verhoogde adoptie ten gevolge van de COVID-pandemie?

5. Is er ook een verhoogde instroom van jonge honden, resp. kittens bij asielen 
merkbaar?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 276 van 10 december 2020
van GWENNY DE VROE

1-2.Deze cijfers vindt u op de website van de dienst Dierenwelzijn: 
https://dierenwelzijn.vlaanderen.be/cijfers

3-5.De dienst beschikt niet over deze gegevens, deze worden pas in de loop van dit jaar 
opgevraagd bij de dierenasielen.
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